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Yasin ÜNAL: Hocam öncelikle hoş geldiniz projemize. 
Kendinize bize kısaca tanıtır mısınız? 

Sinem OĞUZ: Zonguldak Fenerli ilçesinde coğrafya 

öğretmeniyim.  

YÜ:  Projemizden nasıl haberdar oldunuz? 

SO: Projenizden 2008 yılında Amanoslar’da yapılan doğa 
eğitimlerine giden bir arkadaşım sayesinde haberdar oldum. 
Yine ablam 2009 yılında TÜBİTAK’ ın bir projesine katıldı. Ben 
de TÜBİTAK’ın sitesinden bu tür etkinlikleri takip ediyordum. 
Isparta’yı bilinçli olarak seçtim; çünkü daha önceden 
gelmediğim bir bölgeydi.  

YÜ:  Projeye gelmeden önce ne tür beklentileriniz vardı? 

SO: Doğadakileri teoride bilmek yetmiyor. Bunları gözlerimizle 
görmek hayvanını, bitkisini tam anlamıyla gözlemleyebilmek 
beklentisiyle geldim. Amacım ise bu ülkenin coğrafyasını, 
doğasını daha iyi tanıyıp öğrencilerime aktarmak.   

YÜ:  Beklentileriniz karşılandı mı? 

SO: Evet kesinlikle karşılandı. Isparta’nın doğasının bu kadar 
zengin olduğunu bilmiyordum. Yüzlerce çeşit bitki ve hayvan 
türüne ev sahipliği yaptığını öğrendim. Ayrıca göller 

yöresindeki Kovada, Eğirdir gölü daha önce arazi gezisi 
yapmadığım yerlerdi. Bu konuda bilgi ve bilinç sahibi  oldum.  

YÜ:  Projemizdeki yemekler hakkında ne düşünüyorsunuz? 

SO: Isparta mutfağını hakikaten çok sevdim. Buraya gelince 
yemek kültürüne eğilimli olduğumu fark ettim. Her şeyini çok 
beğendim.   

YÜ:  Projemiz hakkında önerileriniz ya da eleştirileriniz var 
mı? Proje hakkında neler söylemek istersiniz? 

SO: Burası ya da başka bir yer olsun meslektaşlarımın 
(öğretmenlerin) muhakkak katılmaları gerektiğini 
düşünüyorum. Bu tür projeler doğaya daha ilgili ve bilinçli 
bakmayı öğretiyor. Her şeyin doğada bir anlamı olduğunu, 
besin zincirinin doğada var olduğunu hissediyoruz. Muhakkak 
katılmaları gerektiğini düşünüyorum.  

YÜ:  Burada kazandığınız bilgileri nasıl değerlendirmeyi 
düşünüyorsunuz? 

SO: Bu bölgeden çok sayıda kayıt, bitki örnekleri aldım ve 
fotoğrafladım. Bunları derslerimde slayt ve gösteriler şeklinde 
öğrencilerimle paylaşmak istiyorum. Yani edindiğim bilgileri 
öğrencilerimin doğaya ve Isparta’ ya olan bilgilerini arttırmak 
için kullanmayı düşünüyorum. 

 


